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Tid och plats 26 september 2017 kl. 14.00–16.00, Sessionssalen i kommunhuset i Broby 

  

Närvarande Sofia Nilsson (C), ordförande 
Sven-Arne Persson (S), vice ordförande 
Astrid Sjöström 
Ingegärd Nilsson 
Per af Forselles 
Lennart Bengtsson 
 

Ledamöter 

 

Ersättare Willy Ivarsson 
Knut Leyden 

 

Övriga närvarande Roger Wåhlin, utvecklingsledare 
Kerstin Wanstadius, sekreterare 
Andreas Hügard, biträdande rektor GUC 
Lena Svensson, äldrepedagog 

 

 

Justerare Ingegärd Nilsson 

  

Justeringens utförande Måndagen 2017-10-09 kl. 14.00, Kommunhuset, kundtjänst 

  

Underskrifter  Paragrafer 20 - 28 

  

 Sekreterare Kerstin Wanstadius 

   

 Ordförande Sofia Nilsson (C) 

   

 Justerare Ingegärd Nilsson 
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§ 20 

Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet.  
 
§ 21 

Val av justerare 
Ingegärd Nilsson väljs att justera protokollet. 
 
§ 22 

Dagordning 
Dagordningen godkänns.  
 

§ 23 

Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkänns.  
 
§ 24 

Kompetensförsörjning, VO-college 
Andreas Hügard informerar om VO-college (Vård och Omsorgsutbildning), kommunen är 
certifierad i juni.  
KOM-Vux kräver inte en viss poäng, det är för dem som står långt från arbetsmarknaden. Det 
finns en preparandtermin som förberedelse för dem som behöver – sen kan man börja den 
ordinarie utbildningen. 
Information om VO-college görs på olika sätt ex. sociala medier, spridning av goda exempel 
till lokalpressen och mässor. Vecka 42 är det VO-college vecka då är det ett arrangemang – 
vårdruset - en friskvårdssatsning. 
 

 

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande 
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VO-college innebär att man har koll på nivån på utbildningarna, får man diplom är man 
godkänd för anställning. 
Det finns behov av APL-platser (arbetsplatsförlagd praktik). 
Kursen ”Kultur i vården” är speciellt för Östra Göinge. LSS, akutsjukvård, äldreomsorg, 
psykiatri kan vara tillval. 
 
Presentationen skickas ut med protokollet. 
 
§ 25 

Avdelningsköken på äldreboende – planer för bemanning 

och utbildning 
Lena Svensson visar upp en modell för det nya Västanvid.  
Hon berättar att man kommer att ha ett ändrat arbetssätt, bl.a. med matlagning mitt i vardagen 
och en öppen planlösning på avdelningen.  
Arbetsgruppen består av Katarina Stoltz, Cecilia Werdenfels, enhetschefer samt Lena 
Svensson, äldrepedagog. Just nu är bemanning, utbildning och ändrat arbetssätt i fokus.  
Det finns även arbetsgrupp med kokerskor och undersköterskor, där olika frågeställningar 
diskuteras, allt ifrån beställningar till planering av matsedel. Det ska bli stor delaktighet för de 
boende, genom exempelvis kostråd. 
Vad gäller personalen kommer man att behöva ha personer med blandade kompetenser  . Man 
behöver förmodligen att  ha kostråd. 
 
Per menar att det är viktigt att inte ett fåtal personer får för stort ansvar, det byggs in sårbarhet 
då. Lena säger att den frågan är lyft till cheferna. 
Sofia säger att mat och måltidssituationen är en viktig del i vardagen, boende ska kunna vara 
delaktiga, det är deras hem.   
 
§ 26 

Svar på frågor från pensionärsorganisationerna 

 

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande 
 
 

Sid 3/4 
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Hur ser kommunens aktuella planering ut för trygg hemgång med hänsyn till den kommande 
betalansvarslagen? 
 

Se redovisning i § 14 föregående mötesprotokoll. Projektgruppen har överlämnat förstudie 
till kommunledningen. Beslut om vilket alternativ som man beslutar sig för kommer så 
snart det är möjligt.  

 
Det har förekommit besöksmissar av tider som ej hålls på hemtjänstuppdrag i bla 
matdistribution och medicinering. Kontinuitet saknas då många olika personal besöker 
brukare. Hur bemöter presidiet detta? 

 
Det sker en kontinuerlig uppföljning av hemtjänsten. Det är olyckligt att en person råkar ut 
för flera missar på en dag, det blir då en avvikelse. Ev kommer Knislingegruppen att delas 
för att minimera missar. 

 
REHAB i kommunen – var och hur fungerar den? 

 
Se information på kommunens hemsida https://www.ostragoinge.se/omsorg/kommunal-
halso-och-sjukvard/hemsjukvard/hemrehabilitering/ 

 
Vi föreslår att presidiet undersöker och återupptar tidigare traditionell sommarfest för äldre 
vid Tydingesjöns festplats 

 
Lena Svensson undersöker om det finns förutsättningar för någon form av sommarfest. 

 
  
§ 27 

Mötets avslutning  
Ordföranden tackar för medverkan och avslutar sammanträdet. 
  
 
§ 28 

Gemensam  diskussion/information med Handikapprådet 
Hur undviker vi det digitala utanförskapet för äldre och funktionsnedsatta?   
Sofia säger att det ska vara ett lite mer genomarbetat program till nästa möte till vilket 
sakkunniga ska bjudas in. Det är en viktig fråga som behöver lyftas upp och diskuteras. 

 

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande 
 
 

Sid 4/4 
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